
Møtereferat 
Styremøte 8.2.2023 
 
Til stede:  Willy Jensen, Roy Dramstad, Roy Andreas Grundeland,  
  Jørn Veisten, Roger Bakkerud 
 
Ikke til stede:   
 
Referent: Willy Jensen 
 
Saker 

1.  Hygenpokalen – hva gjør vi videre 
Opprettholder med Vestfold – EP 
Utstillingspoeng må omregnes og skaleres ned. Forslag legges frem på 
neste møte. Forslag om utstilling skal telle fra Good til Excelent (20, 30, 
40 poeng)  
 

2.  Sponsing av EP – Skal det også gjelde for ikke EP klare hunder 
Fortsetter ett år til og tar det opp til ny vurdering i 2024 og videre årlig 
vurdering 
 

3.  Deltagelse på RS 
Willy deltar på RS på søndag 
 

4.  Saker til RS 
Ringen har ingen saker til RS 
 

5.  Tilknytning til NHKF eller ikke.  
Inntil videre forholder vi oss til NHKF da det ikke er noen gevinst i å være 
direkte medlem i NKK.  
 

6.  Krav fra forbundet om 100% medlemskap i en harehundklubb / NKK. 
Hvordan løser vi dette.  
Forventer at det kommer noen retningslinjer på RS hvordan dette blir 
fremover og styret behandler saken med bakgrunn i dette.  
 

7.  Posavinastøverprosjektet – Veien videre 
Roger fra avlsrådet gikk gjennom prosjektet, kommunikasjon med NHKF 
og status.  
 

8.  Lokale treff  
Østfold – Rakkestad onsdag 22 mars 
Hadeland- Sjekke med Nesbakken 
Sørlandet – Roy G sjekker opp og finner dato.  
Trøndelag – Her må vi finne en ansvarlig.  

 

9.  Neste møte – estimert slutten av mai. 

 


